
ÒEns preocupa desestacionalitzar lÕeconomiaÓ

Francesc Guisset �s el primer tinent dÕalcalde de Llan��, i regidor dÕHisenda, Interior, Urbanisme i Coordinador

Institucional.

Quines s�n les seves prioritats per als pr�xims anys?El nostre treball es basa en la realitzaci� de la resid�ncia

de gent gran, de la qual vam poder posar les bases en el darrer mandat; tot el que fa refer�ncia al s�l industrial, i,

tamb�, la reutilitzaci� de can Marly.En quin punt es troba la resid�ncia de gent gran?Ara mateix, sÕest�

projectant per fer-la a lÕavinguda Antoni Margarits i est� en la fase de concurs de projectes. Un cop tinguem el

projecte guanyador, se li donar� la possibilitat de dur a terme el projecte. �s un dels grans equipaments

comunitaris que Llan�� necessitava. Esperem que a principis del 2020 tots els tr�mits estiguin f inalitzats i sÕentri

en la fase dÕexecuci� i construcci� del projecte.�s una idea seva?Exacte. No nom�s busquem que la gent gran

de Llan�� no sÕhagi de despla�ar a Roses o Figueres. Amb la resid�ncia tamb� es colálabora a la

desestacionalitzaci� de lÕeconomia. Es crearan entre 30 i 50 llocs de treball, directes o indirectes.Pensen molt en

aquesta desestacionalitzaci� de lÕeconomia?�s impor tant que Llan�� no depengui del turisme, i deixar de

treballar nom�s a lÕestiu. Amb aquest equipament que funciona tot lÕany, a m�s a m�s dels llocs de treball creats,

la gent que vol visitar lÕavi de Llan�� anir� a fer un caf� o a comprar als comer�os del poble.Han pensat, tamb�,

a descongestionar el tr�nsit?S�. Aquest �s un tema que tenim molt avan�at gr�cies a converses amb la direcci�

general de Carreteres. Es tracta dÕuna infraestructura semblant a un pont que descongestionar� el tr�nsit que ve

del Por t de la Selva i Por tbou, en direcci� a Figueres i viceversa, i que passa per dins del poble.
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